
STYREMØTE 3-2023 LØTEN O-LAG 

Tirsdag 2. mai kl. 18.00 

hos Simen Smestad 
 

Tilstede: Simen Smestad, Emilie Westli Andersen, Sigurd Skaaden, Tove-Kristin 

Westli, Sigurd Dæhli, Steinar Libak, Stine Engebakken (ref.) 

 

 

 

Sak 29/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 27. mars 2023 

 

Ok. 

 

Sak 30/2023 Kartplan v/Sigurd D 

 

Sigurd Dæhli går igjennom kartplan 2022-2026. 

 

2023: 

Kart rundt hele Rokosjøen er klart. Jonsbu kan være en fin samlingsplass.  

 

Rokoberget er ferdig og skal brukes på Elgdilten i år.  

 

Rokoberget/Haverbekkvika/Johanstad - Øyvind Steinbekken starter synfaring nå.  

 

Mosjømarka, sentrale deler - Øyvind Steinbakken starter på dette nå. 

 

Rev. Brynsåsen nord (Hans Marius Skjærstad)  

 

Kostnad 113.000 (budsjett 90.000) 

 

2024: 

Ikke avklart enda. Foreløpig plan å revidere Budor kart - ift. evt. Pinseløp 2025. 

 

 

Sak 31/2023 Planlegging og gjennomføring av O-sportens dag 18.mai 

 

Løyper er lagt. Arr. fra Fløta.  

Tove-Kristin Westli kontakter miljøkomiteen (Lis og Ann-Kristin) ang. grilling og kaffe.  

Sigurd Skaaden følger opp Råtass i Emilies fravær.  

 

 

Sak 32/2023 Gjennomgang på hvor vi er ifht planen fra klubbkvelden med NOF 

 

- Har ryddet opp og slått sammen noen utvalg 

- Klargjort ansvarsområder 

- Har gjennomført kurs i tidtaking - trenger flere 

- Kartansvarlig - behov for mer kunnskap til flere 

- Gjennomført klubbkveld/kick-off 

- Pinseløpene - definere personer til oppgaver 

- Supplert med poster 

 

 



 

 

Sak 33/2023 Leder ønsker punkter til et møte ang hvordan rekruttere til ski-o-arrangement 

 

Innkallelse fra Martha Ulvensøen i NOF, Tove-Kristin Westli deltar på teamsmøte og hører litt hva 

de etterspør.  

 

 

Sak 34/2023 Gjennomgang på hvordan o-laget ivaretar politiattest-ordningen 

 

Tove-Kristin Westli sender ut “Bekreftelse på formål, vedlegg til søknad om politiattest” 

- Klubbens medlemmer som deltar i arbeid med unge under 15 år skal ha politiattest.  

 

 

Sak 35/2023 «Penger finnes, men hvordan får vi tak i dem?» Se videresendt E-post 

 

Steinar Libak deltar på teamsmøte 1. juni.  

 

 

Sak 36/2023 Evt. 

 

Foreldremøte Råtass 4. mai ved Tove-Kristin Westli og Stine Engebakken, kort gjennomgang av 

hvilke punkter som skal tas opp på møtet. 

 

 

 

Neste styremøte mandag 19. juni kl 18.00 i Røya 2 (Svaenlia) hos Tove-Kristin  

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


